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STYRELSEMÖTESPROTOKOLL - Klagshamns Ryttarförening   

  Styrelsemötesprotokoll 
 
Datum:  2018-03-26 
Plats:  Teorisalen Klagshamns Ryttarförening 
Protokoll nummer: 1 
 
Ordförande:  Helén Larsson-Riis 
Sekreterare:  Åsa Hoff 
Justerare:  Henrik Lindén 
 
Övriga närvarande: Röstberättigade; Anders Schening, Maria Jeppson Tuvin, Caroline Jönsson 

Ej Röstberättigade; Lars Nilsson, Åsa Hoff, Henrik Lindén 
Ej Närvarande:  Suzanne Engelbert, Malin Olander, Magda Larsson-Riis 
Adjungerade; Maria Gudmundsson 

§ 1 - Mötets öppnande 
Ordförande Helén Larsson-Riis hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

§ 2 – Val av sekreterare 
Åsa Hoff valdes till sekreterare 

§ 3. Val av justerare 
Henrik Lindén valdes till justerare. 

§ 4. Godkännande av dagordning 
Punkten angående Mål 2018 flyttas till nästa möte. Styrelsen godkände dagordningen enhälligt. 

§ 5. Föregående protokoll 
Protokoll från 2018-03-26 godkändes enhälligt. 

§ 6. Verksamheten 
6a Verksamhet 

Maria Gudmundsson redogjorde för:  

 Planen framåt avseende hästar och ponnys 

 Sommarhagar 

 Plan för hösten 

 Anläggning- utbyte av harven är genomförd 

6b Särskild granskning Fritidsförvaltningen 

Särskild granskning genomförd avseende bland annat aktiva medlemmar, antal aktiviteter, resultat och inlämnad 
idag. Möte kommer hållas 26 april 2018. 

6c Tävling 

Lokal tävling ska hållas 22 april. Allt är planerat och allt flyter på. 

6d Utesäsong 
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Enligt plan, mer information kommer på nästa möte. 

§ 7. Ekonomi 
Maria Jeppson Tuvin går igenom status av ekonomi. Ungefärsamma omsättning Q12018 som Q12017. Lite lägre 
resultat. Hö är dyrare och större mängd har gått åt pga kyla. God soliditet. 

§ 8 Arbetsgrupper 
Diskussion om syfte med och struktur av arbetsgrupper. Bland annat stödja verksamheten, stärka varumärket 
för att öka sponsring och underlätta rekrytering. Ett alternativ är att utgå från verksamhetens behov och 
processen verksamhet/ drift och sedan se vilka arbetsgrupper som behövs. Diskussion även om det kan vara 
lämpligt att tillsätta temporära arbetsgrupper för ett specifikt problemför att snabbare komma framåt.  

Beslut att behålla arbetsgrupperna: 

1. Anläggningsgruppen – Helén ansvarig 
2. Kommunikation och Markandsgruppen – Suzanne ansvarig Åsa ingår i gruppen 
3. Sponsorgruppen – Lars ansvarig och Anders ingår i gruppen 
4. Aktivitetsgruppen – Henrik ingår i den 
5. Våfflan-gruppen - Pernilla B ansvarig 
6. Organisationsgruppen – Caroline (HR), Malin O-R (verksamhet) 

Viktigt att grupperna ser över målsättning för 2018 samt tar in andra som kan stötta. Respektive ansvarig för 
grupperna ska uppdatera syfte och mål. 

§ 9 Övrigt 
Heléne och Maria kommer delta på föreningsgala. 

§ 8. Nästa styrelsemöte 
21/5 klockan 18 

§ 9. Mötets avslutande 
 Ordförande tackar alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

Ordförande 
 

....................................................................... 
Helén Larsson-Riis 
 

Sekreterare 
 

....................................................................... 
Åsa Hoff 
 

Justeras 
....................................................................... 
Henrik Lindén 
 


